
  
Zápis 

 

ze zasedání Akademického senátu 2. lékařské fakulty UK 

ze dne 21. května 2025 

 

 

Přítomni: J. Balko, O. Cinek, M. Durila, O. Hrušák, M. Kudr, D. Smíšková, M. Trojánek, Š. 

Veselý, J. Zieg, A. Černohorská, Š. Chytrý, L. Kašpar, A. Pant, K. Sypěnová, M. Uvíra,  

 

Omluveni: H. Maxová, R. Škába, J. Zuna, A. Al-Redouan, R. Kellerová, T. Křepinský, M. Ngo, 

J. Potměšil 

 

Online: N. Vršková 

 

Hosté: prof. MUDr. Babjuk, CSc., Mgr. Šmejcká, Ing. Vojtová, prof. MUDr. Kobesová, Ph.D., 

Mgr. et Mgr. Zielina, Ph.D., Mgr. Fabingerová, PhDr. Tomová, Ph.D., doc. MUDr. Brennan 

Kearns, Ph.D., prof. MUDr. Hrdlička, CSc., doc. MUDr. Kališová, Ph.D. 

 

 

Program: 

) Zahájení a uvítání hostů 

) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS 2. LF UK  

     3)        Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 

     4)        Návrh na vznik nového pracoviště: Klinika psychiatrie a neuropsychiatrie  

                2. LF UK a ÚVN 

     5)        Návrh na začlenění Ústavu veřejného zdravotnictví a preventivního lékařství  

                2. LF UK do Ústavu epidemiologie 2. LF UK a návrh na perspektivní vznik    

                Ústavu veřejného zdraví 2. LF UK 

6)        Připojení 2. LF UK k doktorskému studijnímu programu Gynekologie a   

           porodnictví, který administruje LFP UK           

     7)        Seznámení s prací ombudsmanů fakulty  

8)        Rozpočet 2. LF UK pro rok 2025 

9)        Výběrová řízení 

    10)       Jednotné emaily studentů fakulty 

    11)       Zprávy z komisí 

    12)       Zprávy z AS UK 

    13)       Termíny dalších zasedání (návrh: 25.6., 17.9., 15.10., 19.11., 17.12.) 

    14)       Různé 

 

 

1) Zahájení a uvítání hostů 

Zasedání zahájil MUDr. Kudr, místopředseda AS 2. LF UK, přivítal senátory a hosty. 

Skrutátory byli určeni: MUDr. Balko (pedagogická komora) a A. Černohorská (studentská 

komora). 

MUDr. Kudr požádal senátory o odsouhlasení programu.  

Protože nebyly žádné připomínky, program byl schválen tichým souhlasem. 

 

2) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS 2. LF UK 

MUDr. Kudr vyzval senátory k přednesení doplňků do zápisu. Nikdo neměl další připomínky.  

Zápis ze zasedání AS 2. LF UK dne 9. 4. 2025 byl schválen tichým souhlasem. 

 



3) Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 

M. Uvíra informoval o výjezdním zasedání KD (MFB, K40, AI..). MUDr. Kudr s prof. 

Hrušákem absolvovali schůzku s panem děkanem (navyšování počtu studentů), zápis bude 

senátorům zaslán.  

Pan děkan informoval o vyhlášení volby rektora UK, jednání s PK AS 2. LF UK, schválení 

žádosti o finanční podporu na stavbu MFB na EK UK a následně AS UK.  

 

4) Návrh na vznik nového pracoviště: Klinika psychiatrie a neuropsychiatrie 2. LF UK a    

    ÚVN 

Pan děkan sdělil, že výuka psychiatrie u nás probíhá pouze na dětské psychiatrii, naši studenti by 

mohli navštěvovat i ÚVN, personálně jsme propojeni. 

Prof. Hrdlička shrnul historii výuky psychiatrie na 2. LF UK, sdělil současný stav a návrh na 

budoucí uspořádání výuky. 

 

Hlasování:  pro  16   proti  0    zdržel se   0 

 

AS 2. LF UK souhlasí s Návrhem na vznik nového pracoviště: Klinika psychiatrie a 

neuropsychiatrie 2. LF UK a ÚVN. 

 

5) Návrh na začlenění Ústavu veřejného zdravotnictví a preventivního lékařství 2. LF UK  

    do Ústavu epidemiologie 2. LF UK a návrh na perspektivní vznik Ústavu veřejného  

    zdraví 2. LF UK 

 

Doc. Brennan Kearns představila návrh – sloučit oba ústavy a následně změnit název na Ústav 

veřejného zdraví 2. LF UK. Sloučením se mimo praktického dopadu i ušetří finanční prostředky. 

Dojde ke zlepšení výuky veřejného zdraví ve třech blocích, zajištěno bude 8 pracovníky 

s celkovým úvazkem 3,6. 

Prof. Durila a prof. Cinek zmínili možnost dalších potencionálních vyučujících.  

 

Hlasování:  pro  16   proti  0    zdržel se   0 

 

AS 2. LF UK souhlasí s Návrhem na začlenění Ústavu veřejného zdravotnictví a 

preventivního lékařství 2. LF UK do Ústavu epidemiologie 2. LF UK a návrh na 

perspektivní vznik Ústavu veřejného zdraví 2. LF UK. 

 

6) Připojení 2. LF UK k doktorskému studijnímu programu Gynekologie a porodnictví,            

    který administruje LFP UK   

Prof. Kobesová sdělila, že žádost o připojení je iniciována prof. Chmelem, členem OR, který 

zatím školí v Plzni, rádi bychom, aby naši studenti studovali u nás, jedná se jen o připojení ke 

stávajícímu programu, v kombinované formě.     

 

Hlasování:  pro  15   proti  0    zdržel se   0 

 

AS 2. LF UK souhlasí s připojením 2. LF UK k doktorskému studijnímu programu 

Gynekologie a porodnictví, který administruje LFP UK.     

     

7) Seznámení s prací ombudsmanů fakulty  

Mgr. et Mgr. Martin Zielina, Ph.D., ombudsman pro zaměstnance 2.LF, Mgr. Petra Fabingerová, 

ombudsmanka pro studující v anglickém jazyce a PhDr. Šárka Tomová, Ph.D., Ph.D., 

ombudsmanka pro studující v českém jazyce představili svou pozici, agendu, systém práce. 

V diskuzi (Kudr, Smíšková, Uvíra, Sypěnová, Černohorská, Hrušák) byla zmíněna nutnost 

bezpečného prostředí pro studenty, potřeba větší propagace a znalost funkce ombudsmana, 

zapojení o povědomí funkce ombudsmana i event. do studentské ankety, etický kodex univerzity 

možno v případě potřeby rozvinout do etického kodexu fakulty. 

M. Uvíra požádal, aby ombudsmani zasílali 2x ročně zprávy o své činnosti tak, jak jim je z titulu 

funkce uloženo. 



 

8) Rozpočet 2. LF UK pro rok 2025 

Mgr. Šmejcká s Ing. Vojtovou sdělily, že rozpočet byl již podrobněji projednáván s EK 2. LF 

Uk, je opět koncipován jako vyrovnaný, senátoři jej dostali v materiálech před zasedáním.  

Prof. Hrušák sdělil, že EK po projednání doporučuje rozpočet ke schválení. 

 

Hlasování:  pro  13   proti  0    zdržel se   0 

 

AS 2. LF UK schvaluje Rozpočet 2. LF UK pro rok 2025. 

 

9) Výběrová řízení  

OSOBNÍ: 

ústav jazyků, AP-L, 1,000, dr. Králová - bude upřesněno, cca zač. června       prof.Hrušák 

geriatrie, přednosta, děkan - 26.6.2025 od 13:00 do 15:00                                MUDr.Trojánek  

infekce Bulovka, přednosta, děkan - 26.6.2025 od 13:00 do 15:00                   prof.Zuna 

V diskuzi se členové AS 2. LF UK shodli, že člen komise VŘ za AS 2. LF UK by měl být 

z blízkého oboru, ale nikoliv z daného pracoviště.  

 

10) Jednotné emaily studentů fakulty  

Dle M. Uvíry bylo zavedení jednotných emailů studentů diskutováno ve studentské komoře, , 

rádi by věděli, jak budou studenti informováni o nové povinnosti od nastávajícího akademického 

roku email používat. Dle N. Vrškové má používání spoustu výhod, ale je třeba se studenty vše 

vhodně prokomunikovat a zdůraznit výhody, využít i Instagram PR oddělení atd. MUDR. 

Trojánek zdůraznil toto jako standard kultury a lepší identifikaci studenta.  

MUDr. Kudr požádal M. Uvíru, aby se tímto bodem zabýval ve spolupráci s IT oddělením 

fakulty. 

 

11) Zprávy z komisí  

Ekonomická komise – prof. Hrušák – komise se zabývala rozpočtem fakulty 

 

Pedagogická komise – MUDr. Kudr – komise se sešla s PhDr. Tomovou, náplní schůzky byly 

výstupy učení, další schůzka bude 3.6., kdy se komise bude zabývat řešením stáží studentů 6. r.  

mimo FNM, pozvána je proděkanka Průhová 

 

Legislativní komise – M. Uvíra – komise se nesešla, byly rozeslány podklady a na dalším 

zasedání budou vyhlášeny volby na kandidáta na funkci děkana, předběžný termín samotné 

volby v AS je 19.11.2025 

 

Sociální komise - Š. Chytrý – komise řešila klub Alumni, jeho prezentaci a propagaci mezi 

studenty 

 

12) Zprávy z AS UK 

M. Uvíra referoval o zasedáních 25.4. a 20.5., zápisy byly rozeslány.  

 

13) Termíny dalších zasedání (návrh: 25.6., 17.9., 15.10., 19.11., 17.12.) 

MUDr. Kudr sdělil návrhy termínů dalších zasedání AS 2. LF UK do konce kalendářního roku. 

Nikdo neměl námitky, termíny byly schváleny tichým souhlasem. 



 

14) Různé 

Prof. Zunovi dorazily materiály z rektorátu – Řád celoživotního vzdělávání Uk, Návrh změny 

Statutu UK- Organizační řád UK, Návrh změny Statutu UK- Insignie Uk, Návrh změny Statutu 

UK – Znak UK., pro 2. LF UK v nich nejsou žádné významné změny. 

MUDr. Kudr informoval, že na příštím zasedání AS 2. LF UK by mělo dojít k detailnějšímu 

představení MFB. 

 

Další termín zasedání AS 2. LF UK: 25.6., místnosti jsou obsazené, zasedání bude patrně 

v posluchárně 1 na klinice rehabilitace. 

 

 

Zapsala: Mgr. Markéta Gáboríková 

 

 


